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Vragen van het lid Peters (CDA) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de hoge werkdruk van jeugdbeschermers (ingezonden 
14 juni 2021). 

Vraag 1
Kent u het artikel «De jeugdbescherming bezwijkt onder de hoge werkdruk» 
van Follow the Money d.d. 5 juni 2021?1 

Vraag 2
Kent u het artikel «We willen niet meer met de kinderen leuren» van Follow 
the Money d.d. 6 juni 2021?2 

Vraag 3
Herkent u de bevindingen van Follow the Money, onder andere over de 
wachttijden, het verloop van personeel, de werkdruk en het gebrek aan 
vervolghulp? 

Vraag 4
Wat is uw reactie op de in deze artikelen opgesomde problemen? 

Vraag 5
Wat vindt u van de stelling van Jeugdzorg Nederland en de gecertificeerde 
instellingen (GI’s) dat er sprake moet zijn van een weerstandsvermogen en 
dat de recente ontwikkelingen rond Intervence en Briedis aantonen dat de 
jeugdbeschermers risico’s lopen die horen bij marktwerking? 

Vraag 6
Wat is uw oordeel over de huidige weerstandsvermogens van de GI’s, zijn die 
te hoog of juist laag? 

1 Follow the Money, 5 juni 2021, «De jeugdbescherming bezwijkt onder de hoge werkdruk» 
https://www.ftm.nl/artikelen/uittocht-jeugdbeschermers

2 Follow the Money, 6 juni 2021, «We willen niet meer met de kinderen leuren» https://
www.ftm.nl/artikelen/leuren-met-kinderen-jeugdbescherming
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Vraag 7
Welke maatregelen gaat u nemen om de acute problematiek bij de jeugdbe-
schermingsorganisaties te verlichten, in afwachting van de met het «toe-
komstscenario kind- en gezinsbescherming» beoogde structurele verande-
ring?
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